
MITÄ	  ANESTESIAKURSSI	  ON	  ANTANUT	  ANESTESIASAIRAANHOITAJILLE	  

	  

KYSELY	  

Lähetin	  kyselyn	  36	  anestesiasairaanhoitajien	  yhdysjäsenille	  ja	  anestesiasairaanhoitajille.	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
Vastauksia	  tuli	  19.	  

1.	  	  Kuinka	  monella	  kurssilla	  olet	  	  ollut?	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
Oletko	  ollut	  luennoitsijana?	  

-‐Ei	  	  ollenkaan	  yksi,	  	  1-‐3	  seitsemän,	  	  4-‐5	  seitsemän,	  	  10-‐15	  kolme,	  	  järjestäjinä	  	  kuusi	  

	  	  

	  

2	  .	  	  Mitä	  kurssit	  ovat	  antaneet?	  	  	  Uutta	  	  käyttökelpoista	  	  tietoa?	  

-‐ Verkostoitumista,	  	  sosiaalisia	  	  kontakteja.	  	  Teorian	  ja	  käytännön	  uutta	  tietoa	  potilastyöhön.	  
-‐ Uusia	  ajatuksia.	  	  Oman	  työn	  päivitystä,	  	  	  miltei	  ainoa	  väylä	  päivittää	  tietoa.	  	  Työyhteisöön	  liittyvät	  

aiheet	  pidettyjä.	  
-‐ Simulaatio-‐koulutus	  	  monelle	  tärkeä.	  	  
-‐ Heräämöluennot	  hyvä	  uudistus.	  	  	  Mukava	  kuulla,	  miten	  muualla	  toimitaan	  ja	  verrata	  omaan	  

toimintaan.	  
-‐ Yhteiset	  	  luennot	  	  anestesiologien	  	  kanssa	  	  antoisia.	  	  	  Kurssit	  	  	  yleensä	  	  	  monipuolisia	  ja	  rikastuttavia.	  
-‐ Luentojen	  	  	  teemoihin	  	  keskitytty	  	  hyvin.	  	  	  
-‐ Luennot	  	  	  erilaisista	  	  potilaista.	  	  Uuden	  tutkimustiedon	  saaminen,	  mikä	  ei	  yleensä	  yllä	  hoitajille	  saakka	  
-‐ ILMAPIIRI	  	  MUKAVAN	  RENTO	  

	  

3.	  	  Luennoitsijoiden	  anti?	  

-‐	  	  	  	  Vaihtelevan	  tasoista,	  joukossa	  erinomaisia	  ja	  huonojakin.	  	  Luennoitsijoiden	  ulosanti	  	  vaihdellut.	  	  Joskus	  	  	  
professorien/lääkärien	  luennot	  	  liian	  ”korkealentoisia”,	  ei	  niin	  käytännön	  läheisiä.	  Luennoitsijasta	  kiinni,	  
miten	  asiat	  jäävät	  mieleen	  ja	  tulevat	  lähelle	  kuulijaa.	  

–	  	  	  Toivottu	  enemmän	  	  anestesiasairaanhoitajien	  	  luentoja.	  

	  -‐	  	  	  Kaiken	  kaikkiaan	  luennot	  olleet	  hyviä.	  	  Asiat	  tuotu	  monipuolisesti	  esille,	  	  niin	  lääkärit	  kuin	  hoitajatkin.	  

-‐	  	  	  Luennoitsijat	  eri	  puolilta	  Suomea	  ,	  antaneet	  ahaa-‐elämyksiä	  ja	  ajattelemisen	  aihetta	  työn	  toteuttamiseen	  
uusin	  keinoin.	  Yksi	  tapa	  ei	  välttämättä	  ainoa	  oikea.	  

	  

4.	  	  Vapaa-‐ajan	  anti,	  esittelyt,	  vapaa	  keskustelu,	  iltajuhlat?	  



	  	  -‐	  	  Keskustelut	  ,	  kollegoiden	  tapaamiset	  eri	  puolilta	  Suomea.	  Iltajuhlat	  	  lähentävät	  porukkaa,	  varsinkin	  ,	  jos	  
ei	  	  istu	  oman	  tutun	  joukon	  kanssa.	  	  Sosiaaliset	  kontaktit.	  Keskusteluja	  syntynyt	  varsinkin	  lentojen	  
ulkopuolella.	  

-‐	  	  Näyttelyt	  olleet	  useimmiten	  hyvät	  ja	  laajat,	  aina	  jotain	  uutta.	  Kontaktien	  solmiminen	  näyttelyn	  asettajiin.	  
Esittelyt	  hyviä,	  tosin	  monet	  tuotteet	  tuttuja.	  Näyttelyissä	  pääsee	  näpräämään	  uusia	  tuotteita	  	  ja	  saa	  tietoa	  
niiden	  asiantuntijoilta.	  

-‐	  	  Näyttelyihin	  liian	  vähän	  aikaa,	  jos	  haluaa	  osallistua	  yhdistyksen	  kokoukseen.	  

-‐	  Ruokapöytäkeskustelut	  antoisia	  niin	  päivällä	  kuin	  illallakin.	  Yleensä	  iltaohjelma	  virkistävää.	  

-‐	  Iltajuhliin	  voisi	  keksiä	  jotain	  uutta,	  vapaamuotoisempaa,	  rennompaa.	  	  

-‐	  	  Anestesiahoitajille	  tärkeää	  päästä	  keskustelemaan	  muiden	  sairaaloiden	  kollegoiden	  kanssa,	  koska	  työ	  on	  
yksinäistä.	  

	  

5.	  	  Mitä	  toivomuksia	  jatkoa	  ajatellen,	  onko	  poistettavaa?	  

-‐	  	  Järjestäjien	  roolia	  voisi	  pöyhiä	  uudistuminen	  mielessä.	  

-‐	  	  Kokouspaikkoja	  tulee	  vaihtaa	  useammin	  eri	  	  kaupungeissa.	  Ehkä	  yhdistysten	  pitäisi	  rohkaista	  ,	  auttaa	  
uusia	  ihmisiä	  pitämään	  koulutuksia	  tai	  järjestelytiimi	  valitsee	  paikkakunnan	  ja	  ohjailee	  uusia	  järjestäjiä	  
käytännön	  kysymyksissä.	  

-‐	  Simulaatiokoulutusta	  voisi	  lisätä.	  

-‐	  	  Vapaata	  keskustelua	  enemmän	  luentojen	  aikana,	  joskin	  se	  vaatii	  puheenjohtajalta	  	  aktiivisuutta	  rohkaista	  	  
yleisöä	  keskusteluun.	  

-‐	  	  Kurssit	  ovat	  foorumina	  hyvä,	  kaunis	  ajatus	  yhdistää	  anestesiahoitajat	  ja	  –lääkärit,	  mutta	  ei	  toimi	  
käytännössä.	  Lääkärit	  ovat	  lähinnä	  puhujina.	  

-‐Yhteisiä	  päiviä,	  joissa	  myös	  anestesia	  –	  ja	  leikkausosaston	  sairaanhoitajat.	  Pienryhmä-‐työskentelyä	  ja	  purku	  
kaikki	  yhdessä.	  

-‐	  Työssä	  jaksamiseen	  ja	  muihin	  virikkeellisiin	  aiheisiin	  liittyviä	  luentoja.	  	  Ulkomailla	  työskennelleiden	  
kokemuksia	  tai	  	  yms	  	  olisi	  hyvä	  aihe.	  

-‐	  	  Risuina:	  päällekkäiset	  luennot	  esim.	  anestesia-‐/heräämöhoito	  

	  

TOIVOMUKSENA	  	  ILOISTA	  YHDESSÄOLO	  JA	  VAPAATA	  	  SEURUSTELUA	  

	  

	  

-‐ 	  



	  

-‐	  

	  


